

BEING RICH, HERE IS THE TRUTH!

ÊTRE RICHE, VOICI LA VÉRITÉ!

KJV: The fear of the Lord is the beginning of knowledge: but fools despise wisdom and instruction. (Proverbs 1:7) My people are destroyed for lack of knowledge: because thou hast rejected knowledge, I will also reject thee, that thou shalt be no priest to me: seeing thou hast forgotten the law of thy God, I will also forget thy children. (Hosea 4:6) No man can serve two masters: for either he will hate the one, and love the other; or else he will hold to the one, and despise the other. Ye cannot serve God and mammon. (Matthew 6:24) Mammon refers to 'money' or 'material possessions' And ye shall serve the LORD your God, and he shall bless thy bread, and thy water; and I will take sickness away from the midst of thee. There shall nothing cast their young, nor be barren, in thy land: the number of thy days I will fulfil. I will send my fear before thee, and will destroy all the people to whom thou shalt come, and I will make all thine enemies turn their backs unto thee. (Exodus 23:25-27)

LSG: La crainte de l'Éternel est le commencement de la science; Les insensés méprisent la sagesse et l'instruction. (Proverbes 1:7) Mon peuple est détruit, parce qu'il lui manque la connaissance. Puisque tu as rejeté la connaissance, Je te rejetterai, et tu seras dépouillé de mon sacerdoce; Puisque tu as oublié la loi de ton Dieu, J'oublierai aussi tes enfants. (Osée 4:6) Nul ne peut servir deux maîtres. Car, ou il haïra l'un, et aimera l'autre; ou il s'attachera à l'un, et méprisera l'autre. Vous ne pouvez servir Dieu et Mamon. (Matthieu 6:24) Mamon signifie 'argent' ou 'biens matériels' Vous servirez l'Éternel, votre Dieu, et il bénira votre pain et vos eaux, et j'éloignerai la maladie du milieu de toi. Il n'y aura dans ton pays ni femme qui avorte, ni femme stérile. Je remplirai le nombre de tes jours. J'enverrai ma terreur devant toi, je mettrai en déroute tous les peuples chez lesquels tu arriveras, et je ferai tourner le dos devant toi à tous tes ennemis. (Exodes 23:25-27)

How to be rich? Comment être riche?

KJV: Blessed are the poor in spirit: for theirs is the kingdom of heaven. (Matthew 5:3) Buy the truth, and sell it not; also wisdom, and instruction, and understanding. (Proverbs 23:23) Labour not to be rich: cease from thine own wisdom. (Proverbs 23:4) The blessing of the Lord, it maketh rich, and he addeth no sorrow with it. A fool finds pleasure in wicked schemes, but a person of understanding delights in wisdom. (Proverbs 10:22-23) I have planted, Apollos watered; but God gave the increase. (1 Corinthians 3:6) Remember the sabbath day, to keep it holy. Six days shalt thou labour, and do all thy work (Exodus 20:8-9) Trust in the LORD with all thine heart; and lean not unto thine own understanding. In all thy ways acknowledge him, and he shall direct thy paths. (Proverbs 3:5-6)

LSG: Heureux les pauvres en esprit, car le royaume des cieux est à eux! (Matthieu 5:3) Acquiers la vérité, et ne la vends pas, la sagesse, l'instruction et l'intelligence. (Proverbes 23:23) Ne te tourmente pas pour t'enrichir, N'y applique pas ton intelligence. (Proverbes 23:4) C'est la bénédiction de l'Éternel qui enrichit, Et il ne la fait suivre d'aucun chagrin. Commettre le crime paraît un jeu à l'insensé, Mais la sagesse appartient à l'homme intelligent. (Proverbes 10:22-23) J'ai planté, Apollos a arrosé, mais Dieu a fait croître, (1 Corinthiens 3:6) Souviens-toi du jour du repos, pour le sanctifier. Tu travailleras six jours, et tu feras tout ton ouvrage. (Exode 20:8-9) Confie-toi en l'Eternel de tout ton cœur, et ne t'appuie pas sur ta sagesse; Reconnais-le dans toutes tes voies, et il aplanira tes sentiers. (Proverbes 3:5-6)

What leads to poverty? Quel est le chemin de la pauvreté?

KJV: For whosoever exalteth himself shall be abased; and he that humbleth himself shall be exalted. (Luke 14:11) By the abundance of your trading you became filled with violence within, and you sinned; Therefore I cast you as a profane thing out of the mountain of God; and I destroyed you, O covering cherub, from the midst of the fiery stones. (Ezekiel 28:16) "How you are fallen from heaven, O Lucifer, son of the morning! How you are cut down to the ground, you who weakened the nations!..." (Isaiah 14:12) He that loveth pleasure shall be a poor man: he that loveth wine and oil shall not be rich. (Proverbs 21:17) Be not among winebibbers; among riotous eaters of flesh: For the drunkard and the glutton shall come to poverty: and drowsiness shall clothe a man with rags (Proverbs 23:20-21) And put a knife to thy throat, if thou be a man given to appetite. Be not desirous of his dainties: for they are deceitful meat (Proverbs 23:2-3)

LSG: Car quiconque s'élève sera abaissé, et quiconque s'abaisse sera élevé. (Luc 14:11) Par la grandeur de ton commerce Tu as été rempli de violence, et tu as péché; Je te précipite de la montagne de Dieu, Et je te fais disparaître, chérubin protecteur, Du milieu des pierres étincelantes. (Ézéchiél 28:16) Te voilà tombé du ciel, Astre brillant, fils de l'aurore! Tu es abattu à terre, Toi, le vainqueur des nations! (Ésaïe 14:12) Celui qui aime la joie reste dans l'indigence; Celui qui aime le vin et l'huile ne s'enrichit pas. (Proverbes 21:17) Ne sois pas parmi les buveurs de vin, Parmi ceux qui font excès des viandes: Car l'ivrogne et celui qui se livre à des excès s'appauvrissent, Et l'assoupissement fait porter des haillons. (Proverbes 23:20-21) Mets un couteau à ta gorge, Si tu as trop d'avidité. Ne convoite pas ses friandises: C'est un aliment trompeur. (Proverbes 23:2-3)